
MOTIE  

Voorstel: 10

De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering bijeen d.d. 5 oktober 2021

Onderwerp: Voortgang tarievenbeleid en kostendekkendheid  

De ondergetekende, lid van de raad van de gemeente Overbetuwe,

Overwegende dat:

1. We bij de keuze voor scenario 2 van het nieuwe Tarievenbeleid de huidige 
dekkingspercentages vaststellen en de tarievennota ongewijzigd laten maar de 
financiele tegemoetkoming inzichtelijk maken in de factuur voor de vereniging;

2. We als Raad in 2018 de visie op vastgoed hebben vastgesteld met 7 nader uit te 
werken pijlers. Eén daarvan ziet toe op het streven naar een inzichtelijke verdeling van 
de kosten. Er moet een duidelijke relatie komen tussen de kosten die de gemeente 
maakt voor haar vastgoed en de tarieven en de huurprijzen die de huurders en 
gebruikers betalen.   

3. Uit de benchmark blijkt dat de gemeente Overbetuwe zich aan de onderkant van de 
benchmark beweegt  als het gaat om kostendekkendheid van de tarieven die de 
gemeente in rekening brengt bij huurders. 

4. Wij het tijd vinden om hierop wel door te pakken zonder de verenigingen gelijk te 
confronteren met prijsverhogingen (of verlagingen) omdat zij het wellicht nu financieel al 
lastig hebben in de na-corona tijd. 

Verzoekt het college om:

1. Samen met de Raad een visie te ontwikkelen hoe we willen toegroeien naar meer 
kostendekkendheid van ons tarievenbeleid;

2. Hierin aandacht te besteden aan o.a. het gewenste niveau van kostendekkendheid, het 
wel of niet meer gelijk trekken van tarieven en de samenhang met het STA beleid.

3. Te kijken in hoeverre we invulling kunnen geven aan het zorgdragen dat juist ook in de 
kleine kernen van onze gemeente accommodaties beschikbaar blijven door 
bijvoorbeeld een 1e veld goedkoper te maken dan een 12e veld.

4. Dit voorstel uiterlijk in december 2022 aan de Raad voor te leggen.

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening, naam:

VVD Overbetuwe: José Rouwenhorst
BOB: Ard op de Weegh
CU: Hanny van Brakel

De motie is unaniem aangenomen in de vergadering van:05-10-2021.

Stemverhouding: Fracties voor: Fracties tegen:
.………………………….. ………………………….
Alle geen
……………………... ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….
…………………………... ………………………….



………………..…… …………………………
drs. D.E. van der Kamp R.P. Hoytink-Roubos
griffier voorzitter

Toelichting:
Wij kunnen instemmen met scenario 2 van het Tarievenbeleid. We willen echter 
voorkomen dat het daarbij blijft en we niet doorpakken. We hebben immers in 2018 
als Raad al aangegeven dat we willen toegroeien naar meer kostendekkende tarieven. 
Nu blijkt dat we als gemeente Overbetuwe ook nog eens aan de onderkant van de 
benchmark zitten, vinden wij het de hoogste tijd om ook verdere acties samen op te 
pakken. Daarom deze motie zodat het College met de Raad ook doorwerkt aan een 
visie op de kostendekkendheid van de tarieven. Daarin bepalen we o.a. wat de 
gewenste kostendekkendheid moet worden en in hoeveel tijd we daar naar toe willen 
groeien zodat clubs er niet door in de problemen komen!       


